
 

 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                   ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ          
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 53/30.12.2024 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 806/2024 
 

Θέμα  29ο Η.Δ. «Παράταση προθεσμίας του έργου: «Συντήρηση σχολικών κτιρίων Δήμου Κορινθίων» Α.Μ. 
28/2022 
 
Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 30η του μηνός Δεκεμβρίου  του έτους 2024, ημέρα της 
εβδομάδος Δευτέρα και ώρα 18:30 έλαβε χώρα η τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 57830/24-12-2024 έγγραφη πρόσκληση, του κου Παπαβενετίου 
Γεωργίου, Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 
74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη ο οποίος ήταν 
παρών, σύμφωνα με το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα είκοσι πέντε 
(25) Μέλη, δηλαδή: 
 

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος 
2. Στριμενοπούλου Γεωργία   

3. Ταγαράς Βασίλειος  
4. Δανιήλ Σταύρος 
5. Χατζής Μιχαήλ  
6. Πανταζής Βασίλειος  
7. Τσάκωνας Ιωάννης  
8. Δημάκος Κωνσταντίνος 
9. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα) 

10.  Μελέτης Χρήστος 
11. Αγγέλου Κωνσταντίνος 
12. Πούλος Ανδρέας  
13. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος 
14. Λαμπρινός Παναγιώτης  
15. Τσουλουχά Δήμητρα  
16.  Νανόπουλος Βασίλειος  
17. Ταγαράς Αναστάσιος Αντιπρόεδρος 
18. Πούρος Γεώργιος 
19. Ραντίτσα Μαρίνα  
20. Κυριαζής Αντώνιος  
21. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία) 
22. Πρωτοπαπάς Δημήτριος 

23. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ)  
24. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων 

25. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος - Αλέξανδρος 

1. Μανωλάκης Δημήτριος   
2. Καρασάββας Ιωάννης 

3. Μποζίκης Αναστάσιος 

4. Παπαδημητρίου Σωτήριος   
5. Παπαϊωάννου Ευάγγελος 
6. Τζαναβάρας Δημήτριος 

7. Τσατσούλης Αθανάσιος 
8. Πιέτρης Τιμολέων 
9. Καρσιώτης Παναγιώτης 

10. Μπίτζιος Δημήτριος 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
 
 

 
 
 

ΑΔΑ: 65ΓΖΩΛ7-ΩΨΦ



 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.  

                         ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου 
2. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
3. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων 
4. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου 
5. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου 
6. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
7. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου 
8. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

1. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. 
Κορίνθου 

2. Κώστας Γεώργιος – Άσσου  
3. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας 
4. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού 
5. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων 
6. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού 
7. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου 
8. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου 
9. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας 
10. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
11. Διαμαντίδης Αλέξανδρος – Λεχαίου 
12. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου 
13. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – 

Χιλιομοδίου 
14. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου 

 
 
 

Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο δημοτικός υπάλληλος Σούκουλης Αντώνιος  για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και για το ανωτέρω θέμα με τίτλο  « 
«Παράταση προθεσμίας εκτέλεσης του έργου «Συντήρηση σχολικών κτιρίων Δήμου Κορινθίων» Α.Μ. 28/2022,  
έθεσε υπόψη των Μελών του Δημοτικού Συμβουλίου τα  εξής:  
 
1. Την αριθμ. 28/2022 μελέτη με τίτλο «Συντήρηση σχολικών κτιρίων Δήμου Κορινθίων» προϋπολογισμού 

523.441,84 ευρώ (συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α.), η οποία θεωρήθηκε από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου 
Κορινθίων, 

2. Την αριθμ. 8/112/2022 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Κορινθίων περί καθορισμού των όρων 
Διακήρυξης του διαγωνισμού (ΑΔΑ: 6ΣΩΥΩΛ7-ΩΞ7) 

3. Την αριθμ. 20/268/2022 Α.Ο.Ε. περί έγκρισης του πρακτικού επιτροπής αξιολόγησης διαδικασιών για τη σύναψη 
δημόσιας σύμβασης για την εκτέλεση του έργου 

4. Την αριθ. 31/418/2022 (ΑΔΑ: ΨΟ0ΩΩΛ7-7Ο9) απόφαση Οικονομικής Επιτροπής περί ανάδειξης αναδόχου του 
οικονομικού φορέα με την επωνυμία «ΟΔΟΓΕΝΕΣΙΣ Ι.Κ.Ε.» 

5. Την με αριθμ. πρωτ. 38134/7-9-2022 σύμβαση του έργου (ΑΔΑΜ: 22SYMV011205889) εκτέλεσης του εν λόγω 
έργου ποσού 371.504,79€ (συμπεριλαμβανόμενου ΦΠΑ) και προθεσμία περαίωσης του έργου δώδεκα (12) 
μήνες. 

6. Την αριθ. 65/488/2023 απόφαση Δ.Σ. (ΑΔΑΜ: 23SYMV013749140) (ΑΔΑ: ΨΖ7ΔΩΛ7-91Ν) περί έγκρισης 
παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου  

7. Την αριθ. 2/33/2024 απόφαση Δ.Σ. (ΑΔΑΜ: 24SYMV014170591) (ΑΔΑ: 9Ρ73ΩΛ7-Ρ46) περί έγκρισης 
παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου  μέχρι την 07-06-2024 

8. Την αριθ. 26/397/2024 απόφαση Δ.Σ. (ΑΔΑΜ: 24SYMV015036859) περί έγκρισης παράτασης προθεσμίας 
περαίωσης του έργου  μέχρι την 07-10-2024 

9. Την με αριθμ. πρωτ. 46980/11.10.2024 εισήγηση του τμήματος Τεχνικών Έργων και Μελετών της Διεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας του Δήμου η οποία έχει ως εξής: 

 << ΘΕΜΑ :Παράταση προθεσμίας εκτέλεσης του έργου: «Συντήρηση σχολικών κτιρίων Δήμου Κορινθίων» Α.Μ. 

28/2022 Α. Έχοντας υπ΄όψιν: 

- Το υπ’αρ. πρωτ. 38134/7-9-2022 Εργολαβικό συμφωνητικό του έργου του θέματος, για το οποίο έχει 

συνταχθεί η υπ΄ αριθμ 28/2022 μελέτη της ΤΥ Δήμου Κορινθίων. 

- Την προθεσμία εκτέλεσης του έργου  που καθόριζε η σύμβαση δώδεκα (12)μήνες από την υπογραφή της 

σύμβασης, ήτοι  έως την 7-09-2023 

-Την αριθμ. 65 / 488 / 2023 απόφαση ΔΣ με την οποία εγκρίθηκε παράταση του χρόνου προθεσμίας περαίωσης του 

έργου «Συντήρηση σχολικών κτιρίων Δήμου Κορινθίων» Α.Μ. 28/2022 μέχρι την 07-01-2024, 

Την αριθμ. 2/33/2024 απόφαση ΔΣ με την οποία εγκρίθηκε παράταση του χρόνου προθεσμίας περαίωσης του έργου 

«Συντήρηση σχολικών κτιρίων Δήμου Κορινθίων» Α.Μ. 28/2022 μέχρι την 07-06-2024 

ΑΔΑ: 65ΓΖΩΛ7-ΩΨΦ



 

- Την  αριθμ.26/397/2024 απόφαση ΔΣ με την οποία εγκρίθηκε παράταση του χρόνου προθεσμίας περαίωσης 

του έργου «Συντήρηση σχολικών κτιρίων Δήμου Κορινθίων» Α.Μ. 28/2022 μέχρι την  07-10-2024.  

Την αριθμ. 46128/04-10-2024 αίτηση του αναδόχου για παράταση του έργου κατά 45 ημέρες , ήτοι μέχρι 20-11-2024 

- Το γεγονός ότι έχει προκύψει η ανάγκη σύνταξης τακτοποιητικού ΑΠΕ , κρίνεται αναγκαία η παράταση του 

έργου μέχρι την 20-11-2024,  με αναθεώρηση τιμών -  Τις διατάξεις του άρθρου 147 του Ν. 4412/2016 

Παρακαλούμε       

Για την έγκριση παράτασης της προθεσμίας εκτέλεσης του έργου κατά 45 ( σαράντα πέντε) ημέρες , ήτοι έως την 20-11-

2024, με αναθεώρηση τιμών>>. 

Ο κ. Σταυρέλης Νικόλαος Δήμαρχος Κορινθίων αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι «…προτείνω την 
απόρριψη των παρατάσεων και στα πέντε έργα. Πάγια θέση της δημοτικής αρχής να μην δοθεί καμία παράταση. 
Ξεκινάω από το πρώτο έργο θέμα της ημερήσιας διάταξης τρεις παρατάσεις μέχρι σήμερα δύο έχουμε δώσει εμείς, έχω 
δηλώσει ότι αν δεν υπάρχει ανακεφαλαιωτικός πίνακας με νέες εργασίες δεν θα δίνεται καμία παράταση. όχι στις 
παρατάσεις έχω δηλώσει αν δεν υπάρχουν ανακεφαλαιωτικοί πίνακες με νέες εργασίες δεν θα εγκρίνουμε παρατάσεις.  
Όσον αφορά αυτά που λένε μέσα για  καιρικές συνθήκες σαφώς και δεν υπάρχουν. Παρατάσεις για έκτακτες ανάγκες 
ναι θα το κάνουμε εδώ γίνεται μόνιμα…». 
Ο κ. Νανόπουλος Βασίλειος αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι «…Δεν έχω αντίρρηση να απορριφθούν 
οι παρατάσεις, όμως αν δείτε τι ζητάτε με την εισήγηση, ζητάτε να δώσουμε παραδείγματος χάρη στο 31ο θέμα  για 
τον Κάτω Άσσο παράταση μέχρι τριανταμία δωδεκάτου δηλαδή μέχρι αύριο,  μας ζητάτε παράταση σήμερα για 
αύριο, η αίτηση βέβαια έχει γίνει πολύ νωρίτερα από δύο δεκάτου από τον ανάδοχο. Ήρθε  αργά στο δημοτικό 
συμβούλιο;  Δεν ξέρω για ποιο λόγο καθυστέρησε τόσο πολύ;   Όπως επίσης  ζητείται μέχρι δύο πρώτου  για το 
τριακοστό δεύτερο θέμα και η αίτηση έχει γίνει από δύο δεκάτου. Κάτι δεν πάει καλά εκεί στην καθυστέρηση που 
γίνεται και μας έρχονται την τελευταία στιγμή και για μια δύο μέρες παράτασης που προφανώς θα απορριφθούν, 
αφού δεν έχει νόημα να το κάνουμε αυτό..» 
Ο κ. Πούρος Γεώργιος αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι «…Επειδή είχαν γίνει κάποιες δηλώσεις από 
τον Δήμαρχο ότι δεν θα δοθούν παρατάσεις έχουμε δώσει αρκετές και είμαστε πολύ άνετοι στο να δίνουμε. Στη 
συγκεκριμένη περίπτωση κ. δήμαρχε,  ή  υπηρεσία φταίει που από τις δύο δεκάτου δεν έστειλε το αίτημα του 
εργολάβου με δική της εισήγηση στο δημοτικό συμβούλιο να εγκριθεί η παράταση ή κάποιος το έχει σταματήσει; Ή 
ήρθε και  κάποιος  το έχει σταματήσει;  Εκτιμώ ότι η υπηρεσία επειδή κάνει καλά τη δουλειά της, την έζησα 
τεσσεράμισι χρόνια και μπορώ να εκφέρω άποψη, κάπου αλλού σταμάτησε. Εσείς δηλώνετε ότι το σταματήσατε 
εσείς;  Μπορεί να μας πείτε το λόγο;       Κύριε Δήμαρχε, το Καλογερολίμανο, ο Μαψός και ο Κάτω Άσσος  δεν ξέρω 
αν μου ξεφεύγει κάποιο άλλο έργο,  είπατε ότι δεν υπάρχει ΑΠΕ,  υπάρχει  ΑΠΕ το λέει υπηρεσία  στην εισήγησή της 
ο οποίος δεν έχει έρθει από την Τρίπολη εγκεκριμένος ακόμα.   Πώς να μην δώσουμε παράταση;  αφού ο ΑΠΕ 
εκκρεμεί. Ο εργολάβος θα στραφεί εναντίον  μας και θα δικαιωθεί 101% γιατί εδώ έχουμε χάσει εμείς το πλεονέκτημα 
που είχαμε τις προηγούμενες φορές και λέγαμε έχει αργήσει για ανεξήγητους λόγους, εδώ υπάρχει λόγος και 
πραγματικά σας το λέω υπάρχει λόγος που εξηγείται, δεν έχει έρθει ο ΑΠΕ και ξέρετε κάτι και τα τρία αυτά έργα 
έχουνε αναθεώρηση τιμών που σημαίνει θα γίνουν πρόσθετες πράξεις σύμβασης και θα υποχρεωθούμε  να τα 
πληρώσουμε και   σωστά τα δικαιούται, νομικά θα κερδίσουν, θα τα πάρουν.   Συγγνώμη κύριε Πρόεδρε, προτείνω 
όχι μόνο να ψηφίσουμε αυτά που ήρθαν τώρα δύο πρώτου η τριανταμία δωδεκάτου όπως είπε και ο κύριος 
Νανόπουλος, να δώσουμε για μένα τρείς μήνες παράταση για να είμαστε μέσα στα όρια…». 
Ο κ. Πρωτοπαπάς αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι «…Επί της ουσίας και της φιλοσοφίας που είπατε,  
προφανώς ως βασική αρχή να μην δίνουμε παρατάσεις εμείς δεν διαφωνούμε. Όμως εδώ ίσως να πρέπει να ζυγίσετε 
εσείς κάποια πράγματα γιατί εσείς έχετε και την κύρια ευθύνη και κάποια είναι και συνεχιζόμενα έργα και της 
προηγούμενης δημοτικής αρχής. Εμείς βλέπουμε ότι οι παρατάσεις,  το θέμα το τριάντα  έχει ζητήσει παράταση μέχρι 
τέσσερις δεύτερου,  το 31 μέχρι τριανταμία δωδεκάτου,  το 32 μέχρι δύο πρώτου και το 33 μέχρι δύο πρώτου και αυτό 
είναι κοντινό το διάστημα και ειλικρινά δεν ξέρω, δεν έχουμε τους ΑΠΕ να παρακολουθήσουμε σε τι ποσοστό έχουν 
φτάσει αυτή τη στιγμή οι εργολάβοι και τι έργο υπολείπεται; Ίσως να πρέπει να είναι πληρέστερη ενημέρωση για να 
έχουμε και εμείς μια σαφή εικόνα ώστε να γνωμοδοτήσουμε σωστά. Ζυγίστε το,  δική σας ευθύνη, εμείς δεν θα πούμε 
ούτε ναι, ούτε όχι, εμείς θα απέχουμε από την ψηφοφορία…». 
Ο κ. Γκουργιώτης αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι «…νομίζω ότι είναι άνευ αντικειμένου η όλη 
συζήτηση δοθέντος ότι ήδη έχουν συμπληρωθεί αυτή η χρόνοι των παρατάσεων, εν τοις πράγμασι μάλιστα, όσον 
αφορά το πρώτο αν το βλέπω σωστά ζητείται μία παράταση κατά 45 ημέρες, ήτοι έως την Εικοστή ενδεκάτου του 
2024 έχει παρέλθει η ημερομηνία, οπότε νομίζω ότι δεν έχει κάποια αξία να το συζητούμε αυτήν τη στιγμή θα απέχω 
της ψηφοφορίας και νομίζω ότι από εκεί και πέρα θα πρέπει να το δούμε γενικότερα το θέμα με τις παρατάσεις και να 
τεθεί ένα όριο ή αν θέλετε να τεθούν αυτές οι προϋποθέσεις για την χορήγηση αυτών των παρατάσεων, δηλαδή μόνο 
η επίκληση όπως πολύ σωστά το είπε ο κύριος δήμαρχος, ας πούμε, των καιρικών συνθηκών δεν είναι ένα κριτήριο 
το οποίο είναι ασφαλές για να το επικαλούνται κάθε λίγο και λιγάκι. Έχουμε δώσει αρκετές παρατάσεις σε κάποιους 
και φυσικά να έχουμε και μια ενημέρωση και εμείς για την πορεία και την εξέλιξη όλων αυτών των έργων. Γιατί αν 
είναι κάτι να τελειώνει σε πολύ σύντομο χρονικό διάστημα, ας είμαστε πιο απλόχερη ας πούμε στη χορήγηση μιας 
παράτασης..». 

ΑΔΑ: 65ΓΖΩΛ7-ΩΨΦ



 

Ο κ. Νανόπουλος Βασίλειος αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι «…δεν έχει νόημα τώρα να ψηφίσουμε να 
καταψηφίσουμε παράταση για μια μέρα ή για τέσσερις μέρες όπως ήρθε το θέμα. Εγώ θεωρώ ότι θα πρέπει να 
επανέλθει το θέμα στο επόμενο δημοτικό συμβούλιο, γιατί οι καθυστερήσεις όλες αυτές είναι χωρίς υπαιτιότητα του 
εργολάβου, μπορεί να το στηρίξει αυτό ο εργολάβος και για να τελειώσουν τα έργα.  Θα πρέπει να τους δώσουμε 
παρατάσεις μεγάλες τρεις μήνες, τέσσερις  μήνες όσο χρειάζεται. Για αυτό θα πρέπει να το μελετήσει η υπηρεσία και ο 
Δήμαρχος να το δει και να επανέλθει το θέμα για να μην έχει κυρώσεις ο δήμος και να μπορέσει να ολοκληρωθεί το 
έργο. Αλλά δεν μπορεί με τις ημερομηνίες που ήρθε σήμερα σύμφωνα με την εισήγηση.  Πρέπει να έρθει με ένα λογικό 
χρονικό διάστημα που θα έχουμε τις εγκρίσεις από τους ΑΠΕ  και η γνώμη μου είναι ότι δεν πρέπει να είναι λιγότερο 
από δύο τρεις μήνες….». 
Ο κ. Σταυρέλης Νικόλαος Δήμαρχος Κορινθίων αφού πήρε το λόγο μεταξύ άλλων ανέφερε ότι «…Και τα πέντε έργα 
έχουν έρθει εμπρόθεσμα στο Γραφείο του Δημοτικού Συμβουλίου. Αναλαμβάνω την ευθύνη που είπα δεν θα περάσουν 
οι παρατάσεις, ότι έχω πει το κάνω πράξη δεν λέω αλλά σήμερα άλλα αύριο  και μπορεί να δώσαμε μια παράταση για 
ένα έργο και να ήταν η πρώτη και να ήταν και πραγματική ή μη πραγματική.  Δεν γίνεται κυρίες και κύριοι συνάδελφοι 
τέσσερις παρατάσεις για ένα έργο πέντε  και έξι παρατάσεις, δεν γίνεται. 
Παράταση προθεσμίας συντήρησης σχολικών κτηρίων Δήμου Κορινθίων, έχουμε δώσει τρεις, να δώσουμε και άλλη 
μια, δεν θα τελειώσει το έργο ούτε με την άλλη παράταση ούτε με την σύνταξη του ΑΠΕ, διότι για την τέταρτη παράταση  
επικαλείται πάλι καιρικές συνθήκες. Ποιες Καιρικές συνθήκες; Πότε έβρεξε; Τώρα έβρεξε, έχουμε έναν τόπο άνυδρο, 
ούτε βροχή, ούτε χιόνι, ούτε κρύο και δίνουμε παρατάσεις λόγω καιρικών συνθηκών. Ο εργολάβος στον Κάτω Άσσο 
έχει σταματήσει τις εργασίες εδώ και ένα χρόνο και πως γίνεται ένα έργο που ξεκίνησε το 2022 να τελειώνει το 2025; Ή 
θα κηρυχθεί ο ανάδοχος έκπτωτος ή να λυθεί η σύμβαση,  φτάνει πια δεν μπορεί να συνεχιστεί αυτή η κατάσταση διότι 
επιφέρει την  ταλαιπωρία των καθηγητών, των μαθητών, των γονέων στα σχολεία, εδώ φαίνεται η αδιαφορία των 
εργολάβων. 
Τα δε άλλα που είναι και χρηματοδοτούμενα με έκπτωση  3% Και 2,3% πήγαμε να κάνουμε αεροδρόμια πέρα από τη 
μελέτη, χωρίς καμία εντολή της δημοτικής αρχής και δεν πήγαμε σύμφωνα με  αυτά που λέει η μελέτη. 
 Να μην χρησιμοποιείται η μελέτη για το χαλίκι που ορίζει μεταφορά  από τον περιοχή των λατομείων, αλλά να κάνουμε 
εξόρυξη από τα εκεί που ανοίγουμε τα μεγάλα κόμματα του δρόμου να κερδίζουμε το χαλίκι και αυτό να το στρώνουμε 
χωρίς να κάνουμε μεταφορά και να τον πληρώνω για τη μεταφορά,  δεν γίνονται με μένα αυτά.  
Για τις αναθεωρήσεις ναι να τις πάρουν, δεν γίνεται όμως σε έργα του ενός εκατομμυρίου με εκπτώσεις του 3% και να 
ζητάνε τώρα 450.000,00€ επιπλέον για τα τρία έργα συνολικά για απολογιστικά, για αναθεωρήσεις και 
συμπληρωματικές συμβάσεις. Υπάρχει ηθικός φραγμός δεν μπορεί για ένα έργο εύκολο με έκπτωση τρία τα εκατό να 
ζητάνε επιπλέον χρήματα και τα έργα μα μην τελειώνουν, μόνο τις αναθεωρήσεις μπορούν να πληρωθούν που 
προβλέπονται εκ του νόμου…». 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση η οποία έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά 
και αφού έλαβε υπόψη του υπόψη την ανωτέρω εισήγηση του Προέδρου, την αριθ. πρωτ. 46980/11.10.2024 εισήγηση 
της ΔΤΥΠ, τις τοποθετήσεις των δημοτικών συμβούλων, την παρ. 1 του άρθρου 65 του Ν 3852/2010 όπως έχει 
τροποποιηθεί και ισχύει καθώς και κάθε άλλη ισχύουσα σχετική νομοθετική διάταξη και δεδομένου ότι τόσο η άρνηση 
ψήφου, όσο και η λευκή ψήφος δεν υπολογίζονται στην καταμέτρηση θετικών και αρνητικών ψήφων (άρθρο 74, παρ. 
10 του Ν. 4555/2018), 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

(Μειοψηφησάντων  των κ.κ. : 1.Νανόπουλου Βασίλειου, 2.Ταγαρά Αναστάσιου, 3.Πούρου Γεώργιου, 
4.Κυριαζή Αντώνιου, 5.Ραντίτσα Μαρίνας και 6.Στεργιοπούλου Αναστασίας ) 

 (Οι κ.κ. 1.Πρωτοπαπάς  Δημήτριος, 2. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ), 3.Τζουτζόπουλος Απόστολος – 
Σπυρίδων και 4 . Γκουργιώτης Αλέξανδρος -  Κωνσταντίνος, δήλωσαν ότι απέχουν) 

 
Να μην δοθεί παράταση  προθεσμίας εκτέλεσης  του έργου  Συντήρηση σχολικών κτιρίων Δήμου Κορινθίων» 
Α.Μ. 28/2022,  αναδόχου  του οικονομικού φορέα με την επωνυμία «ΟΔΟΓΕΝΕΣΙΣ Ι.Κ.Ε.»,  διότι δεν έχει έρθει θέμα 
στο Δημοτικό Συμβούλιο για έγκριση ανακεφαλαιωτικού πίνακα και  έχουν δοθεί τρεις παρατάσεις χωρίς να έχει 
ολοκληρωθεί το έργο.  

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 
Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 53 / 806 / 2024 

            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                                 ΤΑ  ΜΕΛΗ  
 ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 13- 01 - 2025 
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 
 

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

ΑΔΑ: 65ΓΖΩΛ7-ΩΨΦ
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